
A l’Ajuntament és el lloc on habitualment acudeixen les persones que 
estan necessitades d ’un déterminât document o interessades en algun tipus 
d ’informaciô; altres vegades hi acudeixen per manifestar alguna queixa o 
per formular algun suggeriment, la quai cosa sempre és d ’agrair.

De totes maneres, els que formen part de l ’Ajuntament no podem es- 
perar que els diferents problèmes que ens van sorgin es resolguin només mit- 
jançant les queixes dels veïns i és per aixà que quasi cada setmana m ’agrada 
fe r  un recorregut pel nostre municipi per conèixer i veure «in situ» là pro- 
blemàtica diversa que pugui haver-hi, tôt comentant i recollint els punts de 
vista dels veïns, ja  que penso que qui més veu els problèmes que hi ha, son 
precisament els que a diari els suporten.

Ara bé, moites vegades quan hi ha una cosa que no funciona prou bé, 
automàticament en donem la culpa a l’Ajuntament, sensepensar que les coses 
no son tan senzilles. Reconeixo que des de l ’Ajuntament a vegades també 
podem anar equivocats, perd és desagradable haver de sentir comentaris erro- 
nis sobre fets molt concrets dels que se’n parla sense tenir-ne un véritable 
coneixement. Ja he dit en altres ocasions que la nostra lïnia d ’actuaciô no 
és altra que la de treballar amb la màxima eficàcia i honestedat i per aixà 
quan es fan declaracions reprovatàries cal que totes les opinions que s ’ex
press in parteixin d ’una bona fo n t d ’informaciô. Son moites les maneres que 
des de l ’Ajuntament anem informantpuntualment als veïns: bans, anuncis, 
butlletï, etc.... perb ara m ’agradaria recordar-vos, una vegada més, que per 
obtenir informaciô directe sobre el que acorda l ’Ajuntament, esteu convi- 
dats a assistir als Plens Municipals que celebrem puntualment el primer di- 
vendres de cada mes.

Com sempre, restem oberts a qualsevol suggeriment.
Rebeu una cordial salutaciô
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